

عرض نون فود:

خصم 50% على طلبات شراء الأطعمة بقيمة 35 درهماً وما فوق، الحد الأقصى للخصم 20 درهماً لكل معاملة

Noon Food Offer:

50% off food orders of AED 35 and above, maximum discount is AED 20 per transaction.

35 on payment with DIB Visa Credit Card only. فقط. • Discount is capped at AED 20 per transaction. biscount will be automatically applied at checkout when payment is done with DIB Visa Credit Card issued in UAE. Use the Promo code: DIB. biscourt will be automatically and Sunday only. • Offer is valid on Saturday and Sunday only. • Offer is applicable for 2 redemptions per weekend (Sat-Sun) per Credit Card member • This offer will not apply when you pay via Apple pay or noon credits • This offer will not apply on purchasing noon Gift cards • Not valid in conjunction with any promotion or special offer • Offer is valid from 10 th to 25 th luno. 2022 • Offer is valid from 10 th to 25 th luno. 2023	يمكن الاستفادة من العرض عند إنفاق 35 درهماً ك باستخدام بطاقة فيزا الائتمانية من بنك دبي الإسلامي الحد الأقصى للخصم 20 درهماً لكل معاملة ع يتم تطبيق الخصم تلقائياً عند إتمام المعاملة ع باستخدام بطاقة فيزا الائتمانية من بنك دبي الإس الإمارات العربية المتحدة. استخدم الرمز الترويج يسري العرض يومي السبت والأحد فقط. يسري العرض على عمليتي استرداد لكل نهاية أس الأحد) لكل عضو بطاقة ائتمانية الأحد) لكل عضو بطاقة ائتمانية و لن يتم تطبيق هذا العرض عند شراء بطاقات هد نون ال يسري العرض بالتزامن مع أي عرض ترويجي أو يسري العرض من 10 إلى 25 يونيو 2023 أستخدم بطاقات بنك دبي الإسلامي فقط للأطع الحلال والمنتجات والخدمات المتوافقة مع الش